





17th May 2024

Dear Wahyanites and Friends,

## World Record Creation @ Wah Yan

Since 2020, we have been anticipating our opportunity in creating a world record by using 10,000 scarves to build a figure "100" and sending 10,000 blessing bags to the elderlies. This is not only a record for every Wah Yan community member, but also indicative of what our revered Jesuits Fathers have taught us: to serve those in need and be "Men for and with Others". The Pandemic halted the creation but not our will, for we believe there will always be a way. Now in 2024, life is back to normal and Wah Yan College, Kowloon is celebrating its 100<sup>th</sup> Anniversary, so we would like to gather you all to complete this meaningful initiative.



Taking this unique opportunity, we would like to dedicate this event as part of the Centenary Celebrations of Wah Yan College, Kowloon, as well as the 2<sup>nd</sup> event of our Bloom Campaign, following the Music Festival held in 2022.

By donating HKD1,000, you can help us produce a scarf and a blessing bag, and raise funds for supporting more NET teachers and STEAM/STEM education at the two Wah Yans for the next 5 years. The 10,000 blessing bags will be sent to our beloved elderlies at Caritas Centres right after the world record creation. Your generosity will not only help create a world record for Wah Yan and benefit our young Wahyanites, but also warrant a sign of filial piety through sending love to our senior citizens.

We hereby appeal for your support to this worthwhile event. Please return the donation form together with your cheque or click <a href="https://forms.gle/FvhWUpKzJPVqj2dU8">https://forms.gle/FvhWUpKzJPVqj2dU8</a> or scan the QR code to support us on or before 21st October 2024. Patrons and Sponsors will be invited to complete the world record creation on-site with us too! Please call Mr KK Cheung (9129 8891) or Mr Monty Fong (9092 9433) if you need further information.

With great gratitude and very best wishes,

Ms Cecilia Chow Principal, WYK

Cantalho.

Dr Davis Chan Principal, WYHK Mr Edwin Cheung Chairman, WYOFF Prof Anthony Wu Vice Chairman, WYOFF









## World Record Creation @ Wah Yan Donation Form

Ple	ase tick all that apply and complete the information	on below.	
	I/We would like to donate \$ the World Record Creation @ Wah Yan.	(HKDl,000,000 or above) to be a Patron or	
	I/We would like to donate \$ the World Record Creation @ Wah Yan.	(HKD500,000-\$999,999) to be a Sponsor of	
	I/We would like to donate \$ to purchase teachers and STEAM/STEM education at the two certificate; only 1 certificate is allowed per bless.	wo Wah Yans. (HKDl,000 per bag, HKD300 per	
	☐ I/We would like to donate \$ to support more NET teachers an STEAM/STEM education at the two Wah Yans.		
1. 2. 3.	Account: 787-154996-883 (Wah Yan One Fan	One Family Foundation Limited" and returned to Online payment can be made to: Hang Seng Bank nily Foundation Limited). Please fill in your full deposit slip and WhatsApp it to 9088 1833. A taxon of HKD100 or above. lity of the official certificate. Enquiry: 2336 3688	
Full Name:			
Ac	ldress:		
Full Name (Last Name first)		Tel	
Sc	hool & Year of S5/S6 Graduation (alumni only)	Email	
Signature		Date	
Inte	ernal Use Only: Received on	By	







## 各位華仁仔和華仁之友:

從 2020 年開始,我們就積極計劃,用 10,000 條頸巾拼出「100」的數字,創造一個世界記錄, 及後將頸巾及其他合適的用品包裝成為福袋,送上給 10,000 名老友記。這不僅是華仁社群每一份子的記錄,也是透過身體力行,實踐耶穌會會士教導我們"與人同行,服務他人"的舉措。

疫情讓我們無法實行創舉,但無阻我們的意願,只因我們深信,有堅持就會有契機。 2024 年一切回歸正常,九龍華仁書院正值建校 100 週年,藉此難得的機會,我們謹將此活動作為九龍華仁書院百年校慶計畫的一部分,也是繼 2022 華仁音樂節之後,華仁一家基金會 Bloom Campaign 籌款運動的第二波:



我們謹此呼籲大家,齊來參加這項饒有意義的活動。現凡捐款港幣 1,000 元,就可以幫助製作一條頸巾和一個福袋,並在未來 5 年支持兩所華仁書院聘請更多 NET 教師及提供更多 STEAM/STEM 課程培訓。創造紀錄後,這 10,000 個福袋將被送到明愛中心的長者手中。您的慷慨解囊不僅可以幫助華仁創造世界紀錄,造福在校的華仁仔,更可以透過向老友記送上一點小禮,聊表孝意。請於 2024 年 10 月 21 日或之前將捐款表格連同支票一起寄回或點擊 https://forms.gle/FvhWUpKzJPVqj2dU8 或掃描下列二維碼進行捐助。查詢請致電 張建光 9129 8891 或 方永康 9092 9433。感謝支持華仁。

順頌 祺安

周子詩女士 九龍華仁書院校長

Centellow

陳偉倫博士 香港華仁書院校長 張漢傑先生 華仁一家基金有限公司 主席 胡定旭教授 華仁一家基金有限公司 副主席







## 世界記錄創造@華仁贊助表格

我/我們願意捐贈 \$ (HKI 贊助人。	01,000,000 或以上) 成為世界記錄創造@華仁的主
我/我們願意捐贈 \$ (HKI 助人。	0500,000-\$999,999) 成為世界記錄創造@華仁的贊
我/我們願意捐贈 \$ 來	支持兩所華仁書院聘請更多 NET 教師及提供更多
線上付款可至:恆生銀行戶口# 787-154 填寫您的全名和手機號碼並註明「GWR	司」,並寄回九龍柯士甸道 102 號 12 樓 1201 室。 996-883 (華仁一家基金有限公司)。請在存款單上
請發出正式收據並郵寄至以下地址(捐款港位	幣 100 元或以上,可獲發免稅收據,選購證書除外)
地址:	
捐助人全名	電話
母校及中五/中六畢業年份 ( 只限校友 )	 電郵
簽署	日期
内部紀錄:	一